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Obec 

Pusté Čemerné 

 

Z Á P I S N I C A  
 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Pusté Čemerné konaného dňa 
20.12.2021 o 16:00 hodine v priestoroch                

 Obecného úradu Pusté Čemerné, spoločenská sála.  

 

Predsedajúci:  Ing. Juraj Jevin – starosta obce  

Prítomní 

poslanci:  

Iveta Holejová – zástupkyňa starostu  

Gabriel Hricik 

Ing. Tomáš Melega 

Štefan Mikloš 

Igor Slepak 

Ospravedlnený 

poslanec: 

 

 

Ostatní prítomní:  Filoména Hakošová – kontrolór obce  

Mária Hreňová – administratívny pracovník obce  

Mgr. Peter Mikloš 

 

 

Návrh programu 

rokovania:  

1. Otvorenie  
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov 

zápisnice  
3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení  
5. Správa audítorky z vykonania auditu hospodárenia obce a ročnej 

účtovnej uzávierky za rok 2020. 
6. Darovacia zmluva medzi Nadáciou LEA a Obcou Pusté Čemerné 
7. Prevod finančných prostriedkov z predaja majetku na rezervný fond  
8. Mimoriadna splátka Municipálneho úveru 
9. Dotácia pre TJ Pusté Čemerné  
10. Dotácia pre FSS Čemerňanka  
11. Zásady odmeňovania poslancov OZ Pusté Čemerné  
12. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2022 
13. Schválenie rozpočtu Obce Pusté Čemerné na rok 2022 
14. Plán práce hlavného kontrolóra na I. polrok 2022 
15. Rôzne 
16. Záver 
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1. Otvorenie:  Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Ing. Juraj Jevin, ktorý 

privítal všetkých prítomných na poslednom rokovaní zastupiteľstva v roku 

2021.   

Starosta obce skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné, z 

celkového počtu 5 poslancov sú prítomní všetci. 

Návrh programu rokovania obdŕžali poslanci e-mailom, aj v papierovej forme 

do schránok. 

  

 

2. Voľba 

návrhovej 

komisie, 

zapisovateľa a 

overovateľov 

zápisnice 

Starosta na úvod rokovania určil Filoménu Hakošovú za zapisovateľku  a 

navrhol poslancom členov:       

- Návrhovej komisie v zložení: I. Slepák, Ing. T. Melega a Š. Mikloš   

- Overovateľov zápisnice: I. Holejová, G. Hricik 

 

Starosta dal o návrhu hlasovať. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik, Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh bol prijatý.  

 

 

3. Schválenie 

programu 

zasadnutia 

obecného 

zastupiteľstva 

Starosta informoval poslancov o návrhu programu rokovania zastupiteľstva.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

 

Keďže nepadol žiaden návrh na doplnenie či zmenu programu, dal o programe 

hlasovať tak, ako bol navrhnutý v pozvánke.  

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo program rokovania v súlade s predloženým 

návrhom.  

 

 

4. Kontrola 

plnenia uznesení 

 

Starosta informoval poslancov o:  

 Osadení informačných tabúľ - pred obecným úrad a na cintorín.  
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 Bola vykonaná aktualizácia virtuálneho cintorína. 

 Vysypanie ciest makadamom – k FVZ elektrárni a k lesu smer viničky, 

upravené budú ešte výtlky na spomínanej ceste a nájazd z cesty smer 

ihrisko.  

 Bolo zakúpene čerpadlo, predlžovací kábel a hadica na cintorín.  

 Je potrebné ešte dokončiť súpis oprav domu smútku. Starosta obce 

poslancov informoval o jeho doručení počas vianočných sviatkov. 

 

V rámci tohto bodu bol prizvaný aj kronikár obce Mgr. Peter Mikloš. Starosta 

obce najskôr odovzdal slovo poslancovi I. Slepákovi, ktorý tento bod navrhol.   

I. Slepák mal pripomienky k návrh zápisu do kroniky, chýbajú mu napr. 

základne štatistiky o obci, zaujímavosti, tiež časté spomínanie podujatí 

v miestnom pohostinstve či vedená štatistika o separovanom zbere či výmene 

LED osvetlenia. 

 

Mgr. P. Mikloš reagoval, že išlo o návrh zápisu, ktorý by bol tak ako iné zápisy 

doplnený o štatistiky ohľadne obyvateľstva. Tiež konštatoval, že zápis 

v kronike musí byť neutrálny a mať svoju postupnosť. V pláne je zriadiť ku 

kronike aj fotoalbum.  

 

Do diskusie sa zapojil aj starosta obce, ten ohľadne štatistík povedal, že je 

ťažké vybrať tie vhodné, keďže každý by mal zrejme iný názor. Tiež poslancov 

informoval, že s kronikárom riešia napríklad opravu článkov, prípravu 

obecných novín, ale aj pripravovanú digitalizáciu fotografii.  

 

Dohodlo sa, že kronikár predloží finálny zápis do kroniky. 

 

Keďže sa nikto ďalší do diskusie neprihlásil, starosta ju ukončil a dal hlasovať 

o návrhu uznesenia. 

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

berie na vedomie  

informáciu o plnení uznesení. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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5. Správa 

audítorky z 

vykonania auditu 

hospodárenia 

obce a ročnej 

účtovnej 

uzávierky za rok 

2020. 

Starosta prečítal poslancom názor auditora zo záverečnej správy 

z vykonaného auditu. 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu.  

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

berie na vedomie 

správu audítorky z vykonania auditu hospodárenia obce a ročnej účtovnej 

uzávierky za rok 2020. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

6. Darovacia 

zmluva medzi 

Nadáciou LEA a 

Obcou Pusté 

Čemerné 

Starosta predstavil poslancom obsah darovacej zmluvy medzi Nadáciou LEA 

a Obcou Pusté Čemerné. Predmetom darovacej zmluvy sú informačné tabule 

a iné príslušenstvo, ktoré bude súčasťou turistického chodníka Kolovou horou.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu:  

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.   

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

darovacia zmluvu medzi Nadáciou LEA a Obcou Pusté Čemerné č. 2021/20. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 
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7. Prevod 

finančných 

prostriedkov z 

predaja majetku 

na rezervný fond 

 

 

Starosta informoval prítomných o prevode finančných prostriedkov z predaja 

pozemku pod trafostanicou pred obecným úradom v sume 130,00 € a prevod 

financií v sume 101,00 € za zriadenie vecného bremena. Všetko na základe 

schválených zmlúv medzi obcou a VSD a.s.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

prevod finančných prostriedkov: 

a) za predaj pozemku VSD a.s. v sume 130,00 € v súlade so zmluvou č. 

1407/VSD/2020  

b) za zriadenie vecného bremena pre VSD a.s. v sume 101,00 € v súlade 

so zmluvou č. 1408/VSD/2020 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

 

8. Mimoriadna 

splátka 

Municipálneho 

úveru 

Starosta informoval o možnosti splatiť cely zostatok úveru v hodnote 5 000,-€.  

  

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

mimoriadnu splátka Municipálneho úveru v hodnote do 5 000,-€ vrátane.  

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  
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Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

9. Dotácia pre TJ 

Pusté Čemerné 

 

TJ Pusté Čemerné podala žiadosť o poskytnutie dotácie na rok 2022 v hodnote 

4 000 €. Starosta informoval, že dôvodom navýšenia dotácie je rozšírenie TJ 

o stolnotenisový oddiel. 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

dotáciu pre TJ Pusté Čemerné na rok 2022 vo výška 4 000,- €. 
 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

  

10. Dotácia pre 

FSS Čemerňanka 

FSS Čemerňanka podala žiadosť o dotáciu v sume 1 300,00 €, pričom časť 

v sume 500,-€ je určená na zabezpečenie vystupujúcich na festival 

„U Čemernim vešelo“. 

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

dotáciu pre FSS Čemerňanka na rok 2022 vo výška 1 300,- €. 
 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  
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Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

  

11. Zásady 

odmeňovania 

poslancov OZ 

Pusté Čemerné 

Starosta obce predstavil nové zásady odmeňovania poslancov, ktoré boli 

spracované na základe návrhu poslanca I. Slepáka. Počítajú s výpočtom 

odmeny poslanca na základe priemernej mzdy v národnom hospodárstve. Ich 

výška bude predstavovať 3,5% z tejto sumy, za účasť na zasadnutí.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

Zásady odmeňovania poslancov OZ Pusté Čemerné. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

  

12. Stanovisko 

hlavného 

kontrolóra k 

návrhu rozpočtu 

na rok 2022 

Starosta obce odovzdal slovo kontrolórke obce F. Hakošovej.  

 

Ta predstavila svoje stanovisko k rozpočtu obce, kde konštatovala vyrovnaný 

rozpočet zostavený v súlade s rozpočtovými pravidlami pre samosprávy.  

Pripomenula vedeniu obce a poslancom, že v súlade so zákonom majú 

s financiami nakladať hospodárne, efektívne, účelovo. Upozornila na 

financovanie zberu odpadu, ktorý dotuje obec. Tiež konštatovala potrebu 

venovať sa vymáhaniu pohľadávok a kontaktovanie exekútora.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

berie na vedomie 
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stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2022. 

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

  

13. Schválenie 

rozpočtu Obce 

Pusté Čemerné 

na rok 2022 

Starosta otvoril tento bod rokovania, s tým, že poslancom bol zaslaný celkový 

popis rozpočtu na strane príjmov a na strane výdavkov - Komentár k položkám 

rozpočtu. Rozpočet počíta s kultúrnymi akciami, dotáciami ako aj investičným 

zabezpečením rozpracovaných projektov.  

Starosta doplnil, že by bolo potrebné, okrem uvedených zámerov aj doriešiť 

pozemky pod ihriskom, ktoré nie sú majetkom obce.   

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Poslankyňa I. Holejová sa v diskusii vrátila k téme odpadu, ktorú spomínala už 

kontrolórka obce. Ako to chce obec riešiť, keďže už došlo k zvýšeniu poplatku 

a obec aj tak stále dopláca značnú sumu.   

 

Starosta obce reagoval, že nárast cien spôsobuje viacero faktorov, jedným 

z nich je nedostatočné triedenie odpadu a tak k zvyšovaniu poplatkov za 

uloženie odpadu, ďalším je vyvážanie odpadu do skládky v blízkosti  

Humenného, riešením je zvýšenie množstva vytriedeného odpadu, nasadenie 

iných technológii váženia odpadu (zmena poskytovateľa služieb), no môže do 

budúcna prísť k ďalšiemu zvýšeniu poplatku za odpad.   

 

Keďže sa nikto ďalší nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať 

o návrhu uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 písm. b) zákona 

č. 369 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov a  § 10 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších predpisov  

 

I. berie na vedomie  
a) návrh rozpočtu na roky 2023 a 2024  
 
II. schvaľuje 
a) neuplatňovanie programov v rozpočte Obce Pusté Čemerné 
 
b) rozpočet na rok 2022 v celkovej sume: 
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Bežný rozpočet:  
- príjmy: 107 662 € 
- výdavky: 107 662 € 

 
Kapitálový rozpočet: 

- príjmy: 190 000 € 
- výdavky: 190 000 € 

 
Rozpočet SPOLU 

- príjmy: 297 662 € 
- výdavky: 297 662 € 

 
III. žiada starostu  
O vykonaných zmenách rozpočtu informovať najbližšie zasadanie OZ 
 
Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý 

 

14. Plán práce 

hlavného 

kontrolóra na I. 

polrok 2022 

 

Starosta obce udelil slovo kontrolórke obce ktorá predstavila plán kontrol na I. 

polrok roka 2022. Opýtala sa poslancov či majú návrh na doplnenie.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Keďže sa nikto nehlásil do diskusie, starosta ju ukončil a dal hlasovať o návrhu 

uznesenia.  

 

Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

schvaľuje  

plán práce hlavného kontrolóra na I. polrok 2022. 
 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

15. Rôzne Starosta obce informoval poslancov o posledných nákupoch v roku 2021 a to 

nábytku do kancelárie starostu a úložného disku pre archív fotiek a vybavenie 

sociálnych zariadení. Niektoré položky rozpočtu budú upravené, keďže boli 

prekročené v rámci kompetencie starostu. 
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Zámer vypracovať štúdiu návrhu skladového priestoru pri obecnom úrade 

v približnej hodnote 500 €, tak aby tento návrh mohol prejsť pripomienkovým 

konaním. Tiež informoval poslancov o zámere dať vypracovať posudok na 

elektroinštaláciu obecného úradu.  

 

Informoval poslancov o podaných žiadostiach o dotáciu na Padelové  ihrisko 

a opätovné podanie žiadosti na vybudovanie detského ihriska.  

Tiež informoval o otvorenej výzve na športovú infraštruktúru, do ktorej sa 

chce obec zapojiť. 

 

Informoval poslancov o vynovenej vianočnej výzdobe, ktorá bola realizovaná 

s minimalizovanými nákladmi. Tiaž o montáži novej pouličnej lampy na 

záhumní, ktorú si občania žiadali. Tiež informoval o spustení projektu na zber 

historických fotografii v obci.  

 

Starosta otvoril diskusiu k tomuto bodu: 

Poslanec I. Slepák reagoval na vypracovanie štúdie ku skladovému priestoru 

pri obecnom úrade, kde konštatoval, že po dlhých diskusiách k tomuto bodu 

je zvolený dobrý postup.  

 

K téme sa pripojila aj kontrolórka obce, ktorá s vybudovaním skladového 

priestoru o ktorom sa hovorí už dlhšie súhlasí, je potrebné ho vybudovať.  

Pripomenula niektoré ďalšie plánované projekty, ktoré neboli realizovane ani 
začaté - zastávky, oplotenie detského ihriska... 
 
Kontrolórka tiež vyzvala k prehodnoteniu  aktuálnosti a na úpravu niektorých 
VZN. Keďže bol zrušený poplatok za údržbu cintorína, je potrebná aj aplikácia 
VZN o nájomných zmluvách na hrobové miesta. Keďže tento výpadok príjmu 
musí znášať obec – jedná sa o náklady na kosenie.   
Kontrolórka navrhla, že je potrebné na informačnú tabuľu na cintoríne vyvesiť 
prevádzkový poriadok. Rovnako by bolo potrebné už opraviť LED lampy, keďže 
zaberajú miesto na obecnom úrade.   
 
 
Starosta obce informoval, že VZN sa určite chce venovať, keďže toto je už 
dlhšia téma. Čo sa týka nákladov na kosenie, cintorín obec kosí vo vlastnej 
réžii, súhlasí, že je potrebné aplikovať spomínané VZN, ktoré aj v súčasnosti  
obec má. Starosta tiež súhlasil s vyvesením prevádzkového poriadku, 
respektíve jeho dôležitých bodov. Solárne lampy nie sú opravené z dôvodu na 
strane dodávateľa nových batérii. 
 
 
Keďže už k bodu rokovania neboli ďalšie pripomienky, starosta obce uzavrel 
diskusiu a dal hlasovať o návrhu uznesenia.  
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Návrh uznesenia: 

Obecné zastupiteľstvo Obce Pusté Čemerné podľa § 11 ods.4 zák. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení nesk. predpisov  

berie na vedomie 

 informáciu starostu obce k plánovaným aktivitám, vykonaným 

investíciám a stavu projektov,   

 pripomienky kontrolórky obce k Všeobecným záväzným nariadeniam, 

nedokončeným projektom, koseniu v obci  

 

Počet prítomných poslancov: 5 

Počet poslancov, ktorí sa zúčastnili hlasovania: 5 

Hlasovanie:  

Za hlasovalo 5 – I. Holejová, G. Hricik,  Ing. T. Melega, Š. Mikloš, I. Slepak, proti 

0, zdržalo sa 0, nehlasoval 0  

 

Návrh uznesenia bol prijatý. 

 

16. Záver Starosta obce poďakoval poslancom, kontrolórke obce a prítomným 

zamestnancom obce za konštruktívne rokovanie a zasadanie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  

 

 

V Pustom Čemernom dňa 20.12.2021 

                                

                                                                                                                                      Ing. Juraj Jevin v. r. 
                                                                                                                                           starosta obce 
Zapisovateľka:  

Filoména Hakošová  

 

Overovatelia zápisnice:  

 

Iveta Holejová v. r.  

 

Gabriel Hricik v. r. 

 

 

 

 


